
P r o t o k ó ł  Nr 3/2011 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 25 marca 2011 r. 
 
 
 Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 25 marca 2011 r. w lokalu Urzędu Gminy – pokój 
nr 9 w godz.1300 – 1445. Posiedzenie Komisji prowadziła Przewodnicząca  
Komisji Bożena Dąbkowska, która na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność 
posiedzenia. Na 3 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji. 
 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
 
1. Bożena Dąbkowska 
2. Katarzyna Cwalina 
3. Ewa Ostrowska 
- lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczył Jerzy Wróblewski - Wójt Gminy 
 
 
PORZĄDEK  POSIEDZENIA:  
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miastkowo na lata 2011 – 2016, 
b) zmian w budżecie gminy na 2010 r. 
c) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku, 
d) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
     przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego  
     i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, 
4. Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
PRZEBIEG POSIEDZENIA:  
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem dziennym,  
który Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła do realizacji. Za przyjęciem 
porządku posiedzenia głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było. 
 
Ad.2. Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia.  
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 



Ad.3a. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miastkowo 
przedstawił Wójt Gminy. Poinformował, że projekt został przygotowany w związku z tym,  
iż kredyt, który był wcześniej zaplanowany nie został w pełni wykorzystany.  
Skrócono okres spłaty kredytu o 2 lata oraz zrezygnowano z przedsięwzięcia termomodernizacja 
budynku Przychodni dla Zwierząt w Miastkowie. 
 Do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag.  
Komisja w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (za głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt 
uchwały w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
b) Następnie Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  
na 2011 r. wyjaśniając, że proponuje się wprowadzenie zmian w związku z tym,  
iż otrzymaliśmy dotacje na przeprowadzenie narodowego spisu powszechnego w 2011 r., 
dofinansowanie na realizację projektów z udziałem środków unijnych. Ponadto została 
zmniejszona subwencja oświatowa oraz dotacja na dożywianie. Z związku z tym, iż w bieżącym 
roku nie przeprowadzimy remontu hydroforni w Miastkowie zaplanowane na ten cel środki 
zostaną przeznaczone dla powiatu na dofinansowanie budowy kanalizacji deszczowej  
w miejscowości Zaruzie oraz przebudowę drogi Zaruzie – Sosnowiec.  
 Proponuje się również wprowadzić zakup przyczepy. W wydatkach pochodzących  
z funduszy strukturalnych i funduszu spójności proponuje się wykreślić budowę małej 
infrastruktury turystycznej w Miastkowie a wprowadzić remont świetlicy wiejskiej  
w Miastkowie.  
 Do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag.  
Komisja w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (za głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było).  
Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
c) Wójt zapoznał wszystkich z projektem uchwały w sprawie nie wyodrębniania funduszu 
sołeckiego w 2012 r. proponując ażeby nie wydzielać funduszu na poszczególne sołectwa, 
ponieważ spowoduje to rozdrobnienie środków budżetowych. Fundusz sołecki może być 
wykorzystany wyłącznie na cele inwestycyjne.  
 Komisja do przedmiotowego projektu uchwały nie wnosiła żadnych uwag  
i w głosowaniu jawnym pozytywnie go zaopiniowała (za głosowało 3 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu do 
oryginału protokołu.  
 
d) Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego  
i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia przedstawił Wójt 
wyjaśniając, że co roku ustala się w drodze regulaminów wysokość stawek dodatków dla 
nauczycieli oraz określa zasady ich przyznawania.  Przedmiotowy projekt uchwały praktycznie 
nie wprowadza żadnych zmian w stosunku do ubiegłorocznej uchwały. Regulamin był 
uzgodniony z przedstawicielami Związku Nauczycielstwa Polskiego, którzy nie wnosił żadnych 
zastrzeżeń. 
 Komisja do przedmiotowego projektu nie wnosiła żadnych uwag. Następnie  
w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (za głosowało 3 członków 
Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały 
 w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
 



Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszano żadnych spraw. 
 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
 
Protokołowała: 
 
B. Dąbkowska 
 
        Przewodniczący Komisji 
 
                       Bożena Dąbkowska 
 
 
Członkowie: 
 
1. Katarzyna Cwalina  - ..................................... 
 
2. Ewa Ostrowska    - ..................................... 
 


